



California Achieving  
a Better Life  
Experience (CalABLE)  
for People with  
Disabilities



## Community Presentation Meeting on the **ABLE Act Program**

為殘障人士提供的  
“加州體驗美好人生 (CalABLE)”

Date日期: January 14, 2017 : 2017年1月14日  
Time時間: 10am – noon : 上午10點 – 中午12點  
Place地點: Asian Youth Center (亞裔青年中心)  
100 Clary Ave.  
San Gabriel, CA 91776

Do you know that California has signed a new program, California Achieving a Better Life Experience (CalABLE), allowing people with disabilities who acquired their disability before the age of 26 to save up to \$100K while on benefits? This means that people who receive SSI or other types of Social Security benefits will soon be able to save more than the current \$2,000 limit when they open an ABLE account. Before California's ABLE accounts become available, the CalABLE Act Board needs to hear from you! Let's shape what our California ABLE accounts look like together. Come participate in our Stakeholders Meeting to learn more and share your input.

您知道嗎？加州已簽署一個新的法案 – “加州體驗美好人生 (CalABLE)”，允許殘障人士(需在26歲之前確診)，儲蓄高達\$100K而不影響福利，這也意味著他們在取得SSI和其他社安福利時，不受存款額\$2,000的限制而開設ABLE帳戶。在CalABLE帳戶開放之前，CalABLE董事會需要聽取您的意見，讓我們一起來構建CalABLE帳戶。歡迎大家參加我們的權益關係者會議，更多瞭解該法案並分享您的想法。

*Sponsored by Opening Doors for Multicultural Disability Communities and  
State Council on Developmental Disabilities (SCDD)*